
Reunió ordinària de la Junta del AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Xavi, Suzanne, Maria, Àlvar, Adriana, Anna, Natxo, Sandra, Merche, Xènia.

Data: 02de novembre de 2023

Hora: 17h-19h

Lloc: Sala de mestres

ORDRE DEL DIA

1. Compra tabals

2. Colònies AFA

3. Extraescolars nous

4. Canal comunicació

5. Tall de carrer desembre

6. Pressupost/assemblea

7. Vicky Bernadet

8. Grup ús mòbil

9. Consell Escolar

10. Canvi secretaria i presidenta

11. Voluntari gestió difusió

12. Valoració castanyada/festa tardor

13. Endreçat local

14. Torn obert de paraula

1. Compra tabals

Tenim part de la subvenció destinada a la compra de tabals. Des de festes, es va presentar el tema

perquè el nombre dels participants en l'activitat de tabals baixa des del curs passat. Sembla que

problema pot ser el professor. Tot i això, s'ha decidit fer la compra, ja que és una activitat que volem

mantenir. Es parlarà en una altra reunió de què es pot fer perquè torni a pujar el nombre de

participants.

2. Colònies AFA

S'ha debatut seguir endavant aquest curs amb les colònies que ofereix l'AFA, ja que hi ha quatre

cursos que participaran a les colònies de l'escola aquest any. En principi, es tornaran a oferir.

Segurament l'AEE farà un sondeig primer per veure si hi ha interès entre les famílies.

S'ha parlat també de la possibilitat de fer alguns canvis a les colònies de l'AFA, com ara canviar de

casa o oferir altres activitats. Aquest serà el tercer curs que es fa i els que hi han participat els altres

dos cursos comencen a notar que es repeteixen coses. La comissió d?extraescolars parlarà amb AEE

sobre el tema.

Per poder rebre feedback de les famílies, AEE faré una enquesta per saber les opinions de les famílies

sobre les colònies aquest curs.



3. Extraescolars nous

La comissió d'extraescolars està treballant amb AEE per oferir activitats noves. Específicament, estan

parlant amb l'Escola de musics per organitzar teatre musical, música i moviment i guitarra com a

activitats extraescolars. Ja s'ha parlat també amb l'escola, que cedirà els espais de l'escola, com ara

l'aula de música, per fer les activitats.

En principi començarà al gener d'aquest curs. L'AEE informarà les famílies i farà un sondeig per veure

el nivell d'interès que hi ha.

Robòtica no es pot oferir, ja que no hi ha aula informàtica a l’escola aquest curs.

4. Canal comunicació

Ha sorgit la idea d'obrir comunitats a WhatsApp i Telegram per compartir novetats de l'AFA i del barri

amb les famílies interessades a participar-hi. Amb el format comunitat a WhatsApp, la identitat dels

participants és privada i és només per rebre informació.

La idea és poder compartir més informació sense saturar els grups de WhatsApp de les classes, que

es mantindran igual i que es faran servir per passar informació puntual sobre l'escola i les activitats

organitzades per l'AFA. La comunitat serà administrada per tots els membres de la junta que vulguin

compartir notícies i informació.

La idea és començar amb una prova entre els membres de l’AFA durant el mes de novembre.

5. Tall de carrer desembre

Hi ha tall de carrer l’1 de desembre (els talls han passat a ser trimestrals en lloc en mensuals). La

temàtica d’aquest primer tall és la salut. Es va parlar sobre com fer-ho més atractius per a les

famílies, ja que n'hi ha moltes que surten per la porta de Calders i van directe a la placeta els

divendres.

Així que s'ha decidit organitzar una xocolatada i, per seguir amb la temàtica, una mena de zumba al

carrer. La Maria parlarà amb la professora de zumba dimarts per veure si té disponibilitat. Hi ha

pressupost per als talls, i com que només n'hi haurà tres aquest curs podem planificar accions una

mica més ambicioses.

6. Pressupost/assemblea

Ens tornarem a reunir el 16 de novembre per parlar del pressupost i les subvencions i per posar data

per a l'assemblea.

7. Vicky Bernadet

Tots estem d'acord a seguir endavant amb les formacions de la fundació Vicky Bernadet i ajudar a

finançar-ho. Caldria saber què seria i com l'escola avalua l'experiència. Es proposarà una reunió amb

Sílvia i adreça per parlar del tema.

8. Grup ús mòbil



La comissió sobre l’ús del mòbil impulsada per altres AFA està creixent i ens han convidat a participar.

Per tant, hem parlat de demanar voluntaris per crear una comissió que pugui portar el tema. El 30 de

novembre hi ha una xerrada sobre l’ús de la pantalla, que es pot aprofitar per formar la comissió.

9. Consell Escolar

Hi ha una vacant al Consell Escolar. L'escola ja ha informat les famílies i hi haurà eleccions. D'altra

banda, també cal un nou representant de l'AFA.

10. Canvi secretaria i presidenta

Cal reemplaçar la presidenta i secretària. La Xènia ja se'n va després d'aquest curs. Suzanne té un

curs més, però voldria començar a deixar el lloc i donar suport a la/la secretària nova/o. Es farà una

crida.

11. Voluntari gestió difusió

Caldria expandir la comissió de comunicació i debatre si val la pena mantenir la web o no, a més de

parlar de la millor manera de fer arribar informació a les famílies.

12. Valoració castanyada/festa tardor

Es farà a la següent reunió.

13. Endreçat local

Dilluns, 6 de novembre, alguns ens trobarem a les 17:30 al local per posar ordre.

14. Torn obert de paraula

La Maria està parlant amb una mare de l'escola per organitzar un taller gratuït sobre primers auxilis.

Ha semblat una bona idea. Ja es parlarà dels detalls.

S'ha parlat de la possibilitat d'organitzar un mercat ambulant per recaptar fons per als grups que fan

colònies. Es pot fer, però primer caldria que cada grup decideixi si hi vol participar. Si no hi ha interès

entre les famílies d'IE5, segon, quart o sisè, no val la pena organitzar-lo per al novembre. Potser més

endavant es pot fer.


